

Riyad Capital Monthly Newsletter

05 October 2025

05 أكتوبر 2025

1 Riyadh Capital Launches Successful Client Acquisition Campaign in Occasion of the 95th Saudi National Day

Riyad Capital rolls out two offers in line with the 95th Saudi National Day to boost market positioning and new client acquisition.

Local Brokerage:

- 95% discount on Saudi market trading commission for life (new clients)
- [Please click here](#) to view the terms and conditions
- Offer valid until the 9th of October

Asset Management:

- 0% subscription fees on the following funds:
 - Riyadh Saudi Equity Sharia Fund
 - Riyadh Small and Medium Cap Fund
 - Riyadh Balanced Income Fund
 - Riyadh Income Fund
 - Riyadh Emaar Fund
- Offer valid until the 16th of October



1 الرياض المالية تطلق حملة لاكتساب العملاء بمناسبة اليوم الوطني السعودي 95

أطلقت الرياض المالية حملة مناسبة اليوم الوطني السعودي 95، بهدف تعزيز مكانتها في السوق واكتساب العملاء الجدد.

الوساطة المحلية:

- خصم 95% مدى الحياة على عمولة التداول في السوق السعودي للعملاء الجدد

للاطلاع على الشروط والأحكام، يرجى الضغط هنا

يسري العرض حتى 9 أكتوبر

الصناديق العامة:

- 0% رسوم اشتراك على الصناديق التالية:
- صندوق الرياض للأسهم السعودية المتوافقة مع الشريعة
- صندوق الرياض للشركات المتوسطة والصغيرة
- صندوق الرياض للدخل المتوازن
- صندوق الرياض للدخل المتوازن
- صندوق الرياض للأعابر
- يسري العرض حتى 16 أكتوبر

2 Riyadh Al Jarei Fund Ranked Best Performing Fund of Funds in Saudi Market YTD

Led by Riyad Al Jarei Fund, three of Riyad Capital's funds ranked among the top five best-performing Fund of Funds YTD.

Riyad Al Jarei Fund achieved a YTD return of c. 10%, while Riyad Al Shuja'a Fund and Riyad Al Jarei Sharia Fund delivered strong performances of 8.4% and 8.3% respectively.

Riyad Capital's FoF stand out for their innovative multi-asset structure, investing across equities, fixed income, and alternatives, enhancing diversification and effectively managing concentration risk.



2 صندوق الرياض الجريء يتصدر صناديق الصناديق الاستثمارية الأفضل أداءً في السوق السعودية منذ بداية العام

برئاسة صندوق الرياض الجريء، ثلاثة من صناديق الرياض المالية ضمن أفضل خمسة صناديق الصناديق الاستثمارية أداءً منذ بداية العام.

حقق صندوق الرياض الجريء عامًا ما يقارب 10% منذ بداية العام، في حين سجل صندوق الرياض الشجاع وصندوق الرياض الجريء المتوافق مع الشريعة أداءً قوياً بلغ 8.4% و 8.3% على التوالي.

تتميز صناديق الصناديق الاستثمارية للرياض المالية بهيكلية مبتكرة تستثمر في عدة أصول ومنها الأسهم، وأدوات الدخل الثابت، والبائسل وغيرها مما يساهم في تنويع المحافظ الاستثمارية والحد من مخاطر التمرکز

3 Riyadh Capital's Training Calendar Continues with Two Programs Completed in September

As part of Riyad Capital's comprehensive training calendar, the firm successfully delivered two programs during September: Active Portfolio Management and Negotiation Tactics. The sessions focused on equipping employees with the knowledge and skills needed to actively manage client's portfolio and assets, and how to successfully win negotiations. The RC training calendar includes 12 programs covering investment, professional, and leadership development tracks.



3 الرياض المالية تواصل تنفيذ تقويم التدريب بإقامة دورتين خلال سبتمبر

ضمن تقويم التدريب في الرياض المالية، تم تنفيذ برنامجين تدريبيين خلال شهر سبتمبر شملت الإدارة النشطة للمحافظ الاستثمارية وإستراتيجيات المفاوضة. وتأتي هذه البرامج بهدف تعزيز المهارات، لإدارة محافظ وأصول العميل بشكل فعال، وكيفية تحقيق نتائج ناجحة للمفاوضات. ويضم تقويم التدريب 12 برنامجاً يغطي مجالات الاستثمار، والتطوير المهني، وتنمية القيادات.

4 Riyadh Capital Celebrated the Saudi National Day 95

In honor of the 95th Saudi National Day, Riyad Capital proudly joins the Kingdom in celebrating this cherished occasion. The day reflects our shared pride in the nation's achievements, values, and aspirations for the future.



4 الرياض المالية تحتفل باليوم الوطني السعودي 95

بمناسبة اليوم الوطني السعودي 95، تشارك الرياض المالية الوطن فرحته بهذه المناسبة الغالية. هذا اليوم يجسد اعتزازنا بإنجازات المملكة وقيومها وطموحاتنا نحو المستقبل.

Our People

فريقنا

يسعدنا أن نرحب بعدد من الزملاء الجدد الذين انضموا مؤخرًا إلى فريق الرياض المالية. نتمنى لهم جميعًا التوفيق في رحلتهم المهنية معنا.

We're pleased to welcome several new colleagues who recently joined Riyad Capital. We wish them all success in their professional journey with us



أحمد الوصيعي
Ahmed Alwasibie
مدير على إدارة خدمات العملاء
Senior Customer Services Manager



محمد عبد الحميد
Mohamed Abdulhamid
مدير على إدارة العمليات
Senior Operations Manager



علي الدوسري
Ali Aldossari
مدير على إدارة المبيعات والتسويق
Senior Sales and Marketing Manager



أحمد الصغير
Ahmed Alsoghayer
مدير على إدارة العمليات
Senior Operations Manager



محمد المحيسن
Mohamed Almuhaissen
مدير على إدارة الخدمات القانونية والامتثال
Senior Legal and Compliance Services Manager



عبدالله الحربي
Abdullah Alharbi
مدير على إدارة راسي أعمال الحزبي
Senior Business Development Manager



وجدان العمري
Wejdan Alomari
مدير على إدارة المصارفية والتطوير في الأعمال
Senior Banking and Business Development Manager



لما العبد العزيز
Lama Alabdulaziz
مدير على إدارة خدمات العملاء
Senior Customer Services Manager



فرح السبيعي
Farah Alsubale
مدير على إدارة الشؤون المالية
Senior Financial Services Manager